
         

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
     ΝΟΜΟΣ ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ
     ΔΗΜΟΣ ΖΙΤΣΑΣ
      Έδρα: Ελεούσα
     Αρ.Αποφ.:  94/2012

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ
  Από  το  Πρακτικό  Αρ.  3/22-02-2012 
συνεδρίασης του Δ.Σ. του Δήμου Ζίτσας.

ΠΕΡΙΛΗΨΗ
  Ενημέρωση – συζήτηση για την αξιοποίηση 
των  κτηριακών  εγκαταστάσεων  της  πρώην 
Παιδόπολης « ΑΓΙΑ ΕΛΕΝΗ ».

   Στην Δημοτική Κοινότητα Ελεούσας και στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου  που  βρίσκεται  στο  παλαιό  Δημοτικό  Κατάστημα  επί  της  οδού 
Λασκαρίνας 3α , σήμερα στις 22 του μήνα Φεβρουαρίου του έτους 2012, ημέρα της 
εβδομάδας  Τετάρτη  και  ώρα  18.00  συνήλθε  σε  τακτική  δημόσια  συνεδρίαση  το 
Δημοτικό  Συμβούλιο  του  Δήμου Ζίτσας,  ύστερα  από την  αριθμ.  3518/17-02-2012 
έγγραφη  πρόσκληση  του  Προέδρου  του  Δ.Σ.,  η  οποία  δημοσιεύτηκε  στον  ειδικό 
χώρο ανακοινώσεων του Δημαρχείου και στην ιστοσελίδα του Δήμου και επιδόθηκε 
με  αποδεικτικό  ή  γνωστοποιήθηκε  στον  κ.  Δήμαρχο,  στους  κ.κ.  Δημοτικούς 
Συμβούλους,  στον  Πρόεδρο  της  Δημοτικής  Κοινότητας  Ελεούσας  και  στους 
Προέδρους ή εκπροσώπους των Τοπικών Κοινοτήτων σύμφωνα με το άρθρο 67 του 
Ν. 3852/2010, για συζήτηση και λήψη σχετικής αποφάσεως.
   Η πρόσκληση επίσης κοινοποιήθηκε ή γνωστοποιήθηκε στους Προέδρους των 
Τοπικών  Συμβουλίων  Νέων  των  Δημοτικών  Ενοτήτων  Πασσαρώνος,  Εκάλης  και 
Μολοσσών. 
   Σε σύνολο είκοσι επτά (27) Δημοτικών Συμβούλων βρέθηκαν παρόντες κατά την 
έναρξη της συνεδρίασης και λήψης της σχετικής απαρτίας οι είκοσι δύο(22), δηλαδή: 

Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ     Δ. Σ. 
1. Παππάς Παναγιώτης
2. Σιώζιος Κωνσταντίνος 
3. Χανδόλιας Απόστολος
4.  Μπαλτά Σταυρούλα
5.  Μάντζιος Σπυρίδωνας
6. Κολιούσης Ευάγγελος
7. Γαρδίκος Βασίλειος
8. Πάϊκας Σπυρίδων
9. Ράρρας Φώτιος

      10.Αλεξούδη-Γκαβρέση Παρασκευή
11.Παπαδημητρίου Γεώργιος

12. Βλέτσας Αθανάσιος
13.Μπούτσικος Νικόλαος
14. Δήμος Δημήτριος
15.Κολιός Παναγιώτης
16.Σταλίκας Γεώργιος
 17.Κούργιας Φώτιος
18.Βούζας Χρυσόστομος
19.Καραμπίνας Κων/νος
20.Παππάς Μάνθος

      21.Τζίμας Δημήτριος
      22.Αγόρος Κων/νος 

Α Π Ο Ν Τ Ε Σ     Δ. Σ.
                                           1. Γιαννόπουλος Κων/νος
                                           2. Μαρκούλας Αθανάσιος
                                           3. Γκαραλέας Δημήτριος
                                           4. Στουγιάννος Νικόλαος
                                           5. Παπαγγέλης Σπυρίδων 

  Οι ανωτέρω πέντε (5) Δημοτικοί Σύμβουλοι προσήλθαν στην συνεδρίαση κατά το 
στάδιο της ενημέρωσης και πριν από την συζήτηση των θεμάτων.  

Στη συνεδρίαση παρέστησαν:
• Ο Δήμαρχος κ. Ρογκότης Δημήτριος.
• Πρόεδροι και Εκπρόσωποι Τοπικών Κοινοτήτων. 
• Η Πρόεδρος Τοπικού Συμβουλίου Νέων του πρώην Δήμου  Πασσαρώνος. 
• Ο  υπηρεσιακός  Γραμματέας  κ.  Δρόσος  Ιωάννης  για  την  τήρηση  των 

πρακτικών του Δημοτικού Συμβουλίου. 
  Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Μάνθος Παππάς αποχώρησε από την συνεδρίαση κατά 
την συζήτηση του 21ου θέματος της ημερήσιας διάταξης.
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  Μετά  από την  διαπίστωση  της  απαρτίας  ο  Πρόεδρος  κήρυξε  την  έναρξη  της 
συνεδρίασης και ζήτησε από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου να εγκρίνουν την 
εκτός  ημερήσιας  διάταξης  συζήτηση,  με  την  διαδικασία  του  κατεπείγοντος,  του 
θέματος: Εκλογή  αιρετών  αντιπροσώπων  του  Δήμου  στο  Δ.Σ.  του  υφιστάμενου 
Αναγκαστικού Συνδέσμου 1ης Διαχειριστικής Ενότητας Ιωαννίνων (ΦΟΔΣΑ),  κάτι το 
οποίο και έγινε αφού τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου το έκαναν δεκτό ομόφωνα. 
  Επί του 14  ου   θέματος της ημερήσιας διάταξης:  
  Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο κ. Δημήτριο 
Ρογκότη, ο οποίος εισηγούμενος το παραπάνω θέμα της ημερήσιας διάταξης, είπε:  
  Θα  είμαι  πολύ  σύντομος,  δεν  θα  κουράσω.  Αγαπητοί  συνάδελφοι  το 
συγκεκριμένο θέμα συζητήθηκε στο προηγούμενο δημοτικό συμβούλιο μετά από 
ερώτηση  του  κυρίου  Βλέτσα  προ  ημερήσιας  διάταξης  -  όχι  ακριβώς  το 
συγκεκριμένο  θέμα  που  έρχεται  τώρα  -  σχετικά  με  το  αίτημα  του  δήμου 
Ιωαννιτών να  παραχωρηθεί  για χρήση έκταση  ή  κτίρια  της  Παιδόπολης ΄΄Αγία 
Ελένη΄΄  από  το  Yπουργείο  Υγείας  και  Πρόνοιας  για  τη  δημιουργία  ξενώνα 
αστέγων.  Ένα  θέμα  στο  οποίο  εγώ  ως  Δήμαρχος  συμφώνησα.  Και  υπό  τις  
προϋποθέσεις  τις  οποίες  θέτουν  τα  έγγραφα  του  Δήμου  Ιωαννιτών, 
ανταποκρίθηκα στο συγκεκριμένο αίτημα. Κι επαναλαμβάνω με δυο λόγια ποιες 
είναι αυτές. Οι βασικές προϋποθέσεις: Πρώτον: Η μη στέγαση ατόμων σ’ αυτόν 
με παραβατική συμπεριφορά. Δεύτερον: Η μη ύπαρξη ατόμων με μεταδιδόμενα 
νοσήματα.  Στη  συνέχεια  του  συγκεκριμένου  θέματος  ή  και  με  αφορμή  αυτό,  
υπήρξε  μια  πρόταση  του  Περιφερειάρχη  Ηπείρου  για  παραχώρηση  και  άλλου 
χώρου για τη μεταφορά του ΚΕΘΕΑ. Υπάρχει επίσης μία συγκεκριμένη ημερίδα 
που  θα  γίνει  με  ευθύνη  της  Περιφέρειας  Ηπείρου  σχετικά  με  τους  αστέγους 
αύριο.  Επειδή  λοιπόν  η  Παιδόπολη  ΄΄Αγία  Ελένη΄΄  αποτελεί  ιδιοκτησία  του 
Υπουργείου  Υγείας  και  Πρόνοιας,  έχει  αγοραστεί  η  έκταση  από  την  Βασιλική 
πρόνοια τότε,  άρα είναι  ιδιοκτησία του Υπουργείου Υγείας  και  Πρόνοιας.  Ή αν 
δεν είναι του Υπουργείου Υγείας και Πρόνοιας είναι της 6ης ΥΠΕ, που είναι στην 
Πάτρα -  είναι  υπηρεσία  του  Υπουργείου  Υγείας  και  Πρόνοιας  –  και  επομένως 
αποτελεί  ιδιοκτησία  του  Υπουργείου  Υγείας  και  Πρόνοιας.  Η  κυριότητα  και  η 
διαχείριση της χρήσης ανήκει στο υπουργείο, γι’ αυτό και τα αιτήματα τα οποία 
απεύθυνε ο Δήμος Ιωαννιτών είναι προς το υπουργείο για την παραχώρηση της 
χρήσης. Δυσκολεύομαι πραγματικά και το λέω προς το σώμα, να σκεφτώ αυτή 
τη στιγμή – ή τουλάχιστον δεν μπορώ εγώ – σ’ αυτή τη συγκεκριμένη φάση και 
διαδικασία  να  προτείνω  έναν  τρόπο  αξιοποίησης  της  συγκεκριμένης  αυτής 
πρώην Παιδόπολης. Είναι  ένα φιλέτο αστικό της περιοχής,  που είναι  στα όρια 
του Δήμου Ζίτσας, που είναι προνοιακός χώρος και που δεν γνωρίζω σήμερα, με 
τη συγκεκριμένη συγκυρία, εάν έχει αναληφθεί κάποια πρωτοβουλία αξιοποίησης 
στην προνοιακή κατεύθυνση, παρόλο που είναι κλειστή από το 2004. Ούτως ή 
άλλως η ελληνική κοινωνία και  το υπουργείο σιγά – σιγά αυτά τα ιδρύματα τα 
κλείνει,  προχωρά  σε  αποσυλωποίηση.  Γνωρίζετε  ότι  ακόμα  και  οι  ψυχικά 
ασθενείς,  ζουν και διαβίουν σε ξενώνες εντός της κοινωνίας. Είναι παράδειγμα 
προς μίμηση η Κόνιτσα με τον ξενώνα των ψυχασθενών που έχει.  Τα λέω όλα 
αυτά γιατί έχω και την ευαισθησία ως προνοιακός υπάλληλος επί 30 χρόνια να  
αντιμετωπίζω  με  ιδιαίτερη  ευαισθησία  αυτό  το  θέμα,  αντιλαμβανόμενος 
απολύτως όμως και τις αγωνίες των κατοίκων μιας περιοχής για τα προβλήματα 
που  πιθανόν  θα  δημιουργηθούνε  μέσα  από  τέτοιες  δράσεις.  Δυσκολεύομαι 
λοιπόν μέσα σ’ αυτή την κρίση να σκεφτώ δράσεις προνοιακού χαρακτήρα, όταν 
ισοπεδώνονται  τα  πάντα,  όταν  κατεδαφίζονται  ακόμα  και  τα  προνοιακά 
επιδόματα,  σ’  αυτή  την  κατεύθυνση.  Δυσκολεύομαι  να  αντιληφθώ επίσης  γιατί 
κανείς φορέας κυρίως η Νομαρχία Ιωαννίνων παλιότερα ή η Περιφέρεια Ηπείρου 
ή  ακόμη  -  ακόμη  και  ο  Δήμος  Ιωαννιτών  ως  μεγάλος  Δήμος  ή  και  ο  Δήμος 
Πασσαρώνος  ο  πρώην,  δεν  έκαναν  καμία  προσπάθεια  να  αποκτήσουνε  την 
περιουσία  αυτή,  να  την  κάνουνε  δικιά  τους  περιουσία,  ζητώντας  την  από  το 
υπουργείο. Άλλο ζήτημα εάν θα παραχωρηθεί, που δεν θα παραχωρηθεί, εκτός 
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κι  αν  υπάρχει  κάποια  πολύ  σοβαρή  πρόταση  αξιοποίησης  της  περιουσίας 
αυτής. Κανείς  δεν δίνει  την περιουσία του και  μάλιστα όταν είναι  φιλέτα,  πόσο 
μάλλον το υπουργείο Υγείας που την έχει για προνοιακό σκοπό. Δυσκολεύομαι 
λοιπόν γιατί επί 8 χρόνια ρημάζει  και κανείς δεν ενδιαφέρθηκε αυτό το κομμάτι  
να  το  αξιοποιήσει.  Έγιναν  κάποιες  προσπάθειες,  είναι  αλήθεια  όταν 
αντιπρόεδρος  ήταν  ο  κύριος  Λάμπρου στην 6η ΥΠΕ εδώ,  να  δοθεί  στα  χωριά 
SOS.  Έγινε  μια  προσπάθεια  παραχώρησης,  ανελήφθη  αυτή  η  προσπάθεια 
παραχώρησης  αλλά  προφανώς  λόγω  έλλειψης  πιστώσεων  δεν  συνέχισε  με 
αποτέλεσμα να εγκαταλειφθεί. Έγινε επίσης μια προσπάθεια από το υπουργείο 
να παραχωρηθεί σε μία μη κυβερνητική οργάνωση για να δοθεί για τη φιλοξενία 
παιδιών λαθρομεταναστών, αλλά κι αυτοί όταν ήρθαν κι επισκέφθηκαν το χώρο 
και  είδανε ότι  δεν είναι  εύκολο να αποκατασταθεί  ο χώρος αυτός και  τα κτίρια 
αυτά, εγκατέλειψαν την προσπάθεια. Επειδή λοιπόν γίνεται όλη αυτή η συζήτηση 
κι  επειδή  έχουμε  την  ευθύνη  ως  Δήμος  –  όχι   όμως  την  περιουσία  –  να 
καταθέσουμε μία πρόταση. Μια πρόταση συνολική για την περιοχή αυτή, για να 
μην έρχεται ο καθένας και λέει θέλω ετούτο ή θέλω το άλλο. Η πεποίθησή μου 
είναι ότι το Υπουργείο ούτε καν την παραχώρηση στο Δήμο δεν θα δώσει, αλλά 
δεν ξέρω, δεν έχει και καμιά σημασία, είναι το λιγότερο το να δημιουργηθεί ένας 
ξενώνας αστέγων. Το είπα και την προηγούμενη φορά αυτό. Θέλω λοιπόν να το 
κλείσω λέγοντας  το εξής:  πρέπει  να  αναλάβουμε  ως Δ.Σ.  μια πρωτοβουλία,  η 
οποία  όμως  πρωτοβουλία  θα  είναι  συγκεκριμένη,  δηλαδή  θα  έχει  χρονικό 
ορίζοντα,  συστήνοντας  μια επιτροπή διαπαραταξιακή με  τη  συμμετοχή και  του 
προέδρου της Τ.Κ. από έναν εκπρόσωπο από κάθε παράταξη, με πρόεδρο τον 
πρόεδρο του Δ.Σ. – είναι και μηχανικός γι’ αυτό προτείνω τον κύριο Παππά – και 
μέσα  σε  ένα  δίμηνο  να  διερευνήσει  και  να  δει  τις  δυνατότητες,  ακόμη  και  τη  
δυνατότητα της μετατροπής της χρήσης. Θα μπορούσε αφού γίνει  μια πρόταση 
να  γίνει  ένα  υπερτοπικό  κέντρο  ανάπτυξης  στην  περιοχή.  Δεν  ξέρω,  θα 
μπορούσε -  είναι  το αεροδρόμιο δίπλα -  να αξιοποιηθεί  με τη δημιουργία μιας 
ξενοδοχειακής μονάδας ή οτιδήποτε άλλο θα μπορούσε να σκεφτεί  ο καθένας.  
Εγώ σας είπα δυσκολεύομαι στη συγκυρία αυτή να το σκεφτώ. Όμως σας είπα 
αν θέλουμε να είμαστε  σοβαρό συμβούλιο οφείλουμε να το διερευνήσουμε,  να 
προτείνουμε,  να  ζητήσουμε  τη  συνδρομή  της  Περιφέρειας  και  του  Δήμου 
Ιωαννιτών σε μια κοινή πρόταση την οποία θα διερευνήσουμε,  ούτως ώστε να 
καταθέσουμε μια αξιόπιστη πρόταση για το σύνολο του χώρου στο υπουργείο 
Υγείας  και  Πρόνοιας,  διεκδικώντας  το  χώρο για  λογαριασμό  μας  αλλά  και  για 
λογαριασμό της  κοινωνίας  του λεκανοπεδίου.  Είπα και  την  άλλη φορά ότι  δεν 
υπάρχουν τείχη,  τα τείχη έχουν πέσει  προ πολλού ανάμεσα στις χώρες,  πόσο 
μάλλον  ανάμεσα  στους  Δήμους.  Να  καταθέσουμε  λοιπόν  μια  πρόταση 
αξιοποίησης του συγκεκριμένου χώρου. Αυτή είναι λοιπόν η πρότασή μου προς 
το  Δ.Σ.  Εάν  δεν  γίνει  αποδεκτή  και  οι  παρατάξεις  δεν  θα  συμμετέχουνε  θα 
προχωρήσουμε  μόνοι  μας  ως  Δημοτική  αρχή δηλαδή στην  αξιοποίηση  και  θα 
φέρουμε – εάν μπορούμε να φέρουμε –στο Δ.Σ. πρόταση για την αξιοποίηση του 
συγκεκριμένου χώρου. 
  Στη  συνέχεια  ο  επικεφαλής  της  μείζονος  μειοψηφίας  κ.  Βλέτσας  Αθανάσιος 
ρώτησε τον κ.  Δήμαρχο, αν η πρότασή του σημαίνει   ταυτόχρονα και  πάγωμα 
της  διαδικασίας  για  δημιουργία  ξενώνα  αστέγων,  έως  ότου  αποφανθεί  η 
Επιτροπή και το Δ.Σ. και αν ο κ. Δήμαρχος ρώτησε τους παράγοντες του Δήμου 
Ιωαννιτών για το λόγο, που δεν προτίμησαν ακίνητα εντός του Δήμου τους (π.χ. 
Άσυλο ανιάτων, παλιό Χατζηκώστα κ.τ.λ.) και ποια απάντηση πήρε.
  Σε  απάντηση  των  παραπάνω  ερωτήσεων  ο  κ.  Δήμαρχος  συνεχίζοντας  την 
τοποθέτησή  του  είπε:   Αυτό  το  οποίο  έχει  κάνει  ο  Δήμος  Ιωαννιτών  είναι  να 
ζητήσει τη χρήση, όχι την κυριότητα του χώρου. Τη χρήση ενός κτιρίου ή δύο, για 
ορισμένο  διάστημα.  Η  παραχώρηση  την  οποία  λέμε  εμείς  ή  η  πρόταση 
αξιοποίησης είναι κάτι το διαφορετικό. Ελπίζω ότι το αντιλαμβάνεστε; Είναι αυτό 
που κάνατε εσείς για να λειτουργήσει η θεατρική ομάδα. Ιδιοποιηθήκατε το χώρο; 
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Κερδίσατε  το  χώρο;  Όχι  βέβαια.  Η  πρότασή  η  δική  μου  είναι  η  συγκρότηση 
επιτροπής  αξιοποίησης  του  χώρου  και  παραχώρησης  -  εφόσον  βρούμε  την 
πρόταση - από το Υπουργείο, της έκτασης, είτε στο Δήμο είτε στην Περιφέρεια,  
είτε στο Δήμο Ιωαννιτών, είτε σε ένα κοινό φορέα. Να αποτελέσει ιδιοκτησία μας 
πλέον.  Και  ζητώ η πρόταση αυτή  να έχει  σοβαρότητα,  διαφορετικά κανείς  δεν 
πρόκειται να στο παραχωρήσει. Είναι τόσο απλό. Όπως ήρθε η πρόταση από το 
Εθνικό Ίδρυμα Νεότητας, όπου μας προτάθηκε να πάρουμε τη Μαθητική Εστία 
Ζίτσας αλλά να τους πούμε τι θα την κάνουμε. Κι ακόμη ψάχνουμε να βρούμε την 
πρόταση. Γι’ αυτό συζητάμε. Η στέγαση των αστέγων είναι ένα μέτρο προσωρινό 
δεν  είναι  μόνιμο.  Δεν  είναι  οικοτροφείο  εκεί.  Όπως  ο  Δήμος  Αθηναίων 
παραχωρεί  κεντρικά ξενοδοχεία της πόλης για τους αστέγους,  έτσι  κι  ο Δήμος 
Ιωαννιτών. Εγώ δεν ξέρω γιατί ο Δήμος Ιωαννιτών δεν πήγε στο άσυλο Ανιάτων.  
Αυτό όμως σε καμιά περίπτωση δεν μπορεί να  αποτελέσει λόγο διαφωνίας μας 
για  τη  δημιουργία  ξενώνα  αστέγων,  υπό  αυτές  τις  προϋποθέσεις  στην 
Παιδόπολη  ΄΄Αγία  Ελένη΄΄.  Εξακολουθώ  να  είμαι  απόλυτα  σύμφωνος  με  τη 
δημιουργία  του.  Υπάρχουνε  λοιπόν  οι  προϋποθέσεις  να  διασφαλιστεί,  όπως 
γίνεται  σε  όλες  τις  πόλεις  της  χώρας  η  οργανωμένη  διαμονή  των  αστέγων. 
Διαφορετικά -και επειδή αναφερθήκατε στο παλιό Χατζηκώστα, όπου γνωρίζετε 
ποιοι διαβιούν σήμερα- ποιος είναι αυτός που θα αποτρέψει αύριο την κατάληψη 
αυτής  της  έκτασης,  η  οποία  είναι  κρανίου  τόπος,  δεν  φυλάσσεται;  Δεν  είναι  
καλύτερα  λοιπόν αυτό  το  πράγμα να  είναι  οργανωμένο,  υπό την  ευθύνη  μιας 
κοινωνικής  υπηρεσίας,  από το  να  μπει  αύριο  ο  οποιοσδήποτε  –  δεν  ξέρω αν 
υπάρχουν  κιόλας  –  και  να  διαβιεί;  Θα  την  κάνουμε  τσιγγανούπολη  και  την 
Παιδόπολη; Σας ενοχλεί  δηλαδή η οργανωμένη διαβίωση αστέγων συμπολιτών 
μας, συνδημοτών μας; Ακόμη και αίτημα από το δήμο μας υπάρχει, για στέγαση. 
Αυτό  είναι  το  πρόβλημα;  Το  έκλεισα  το  θέμα  αυτό,  απάντησα  και  την 
προηγούμενη φορά, δεν επανέρχομαι στο θέμα αυτό. Συμφωνώ για τη στέγαση 
των αστέγων,  όμως η αξιοποίηση του χώρου είναι  κάτι  σημαντικότερο και  εάν 
εμείς αποφασίσουμε ότι αυτό το χώρο μπορούμε να τον αξιοποιήσουμε, ύστερα 
από σοβαρή και  τεκμηριωμένη μελέτη και  πρόταση, προφανώς οι  άστεγοι  ή οι 
οποιοιδήποτε  άλλοι  κάποια  στιγμή  θα  μεταφερθούνε  ή  θα  φύγουν  από  την 
περιοχή αυτή. 
  Ακολούθησε  τοποθέτηση  του  προέδρου  της  Τ.Κ.  Αγίου  Ιωάννη,  ο  οποίος 
διευκρίνισε ότι οι θέσεις του Τοπικού Συμβουλίου, όπως αυτές συνοψίστηκαν στο 
δημοσιευθέν  δελτίο  τύπου,  δεν  απορρέουν  από  ρατσιστικές  διαθέσεις  και 
αντιλήψεις Συμβουλίου και των κατοίκων της Κοινότητας, αλλά από το φόβο και 
την  αγωνία  τους  για  μελλοντικές  ανεξέλεγκτες  καταστάσεις  στο  χώρο  της 
Παιδόπολης. Διευκρίνισε επίσης ότι οι επιφυλάξεις και αγωνίες των κατοίκων δεν 
σχετίζονται  με  την  οργανωμένη  στέγαση  αστέγων  συμπολιτών,  αλλά  με  την 
δυνατότητα  ασφαλούς  και  αποτελεσματικής  φύλαξης  του  όλου  χώρου  της 
Παιδόπολης, ώστε να αποτραπούν δυσάρεστα φαινόμενα και  καταστάσεις που 
ήδη έχουν παρατηρηθεί  σε  μη χρησιμοποιούμενα παλιά  κτίρια  της  πόλης των 
Ιωαννίνων.
   Στη συνέχεια ζήτησε και έλαβε το λόγο ο επικεφαλής της παράταξης «Η ΩΡΑ 
ΤΗΣ  ΖΙΤΣΑΣ»,  Δημοτικός  Σύμβουλος  κ.  Βλέτσας  Αθανάσιος  ο  οποίος  αφού 
επέκρινε την στάση και τις έως τώρα ενέργειες τόσο του κ. Δημάρχου, όσο και 
του Δήμου Ιωαννιτών στην συγκεκριμένη υπόθεση, συμφώνησε με την πρόταση 
του κ.  Δημάρχου,  υπό την προϋπόθεση ότι  ο κ.  Δήμαρχος θα ζητήσει  από το  
Δήμο Ιωαννιτών να παγώσει  το θέμα της δημιουργίας ξενώνα αστέγων και  να 
σταματήσει κάθε σχετική ενέργεια από την πλευρά του. 
  Ακολούθως  ζήτησε  και  έλαβε  το  λόγο  ο  επικεφαλής  της  παράταξης 
«ΣΥΜΜΑΧΙΑ  ΠΟΛΙΤΩΝ»  Δημοτικός  Σύμβουλος  κ.  Βούζας  Χρυσόστομος  ο 
οποίος  αφού  χαρακτήρισε  λαθεμένες  τις  ενέργειες  στις  οποίες  προέβη  ο  κ. 
Δήμαρχος,  συμφώνησε  με  την  πρότασή  του,  υπό  την  προϋπόθεση  ότι  η 
Επιτροπή θα εξετάσει το θέμα από μηδενική βάση, χωρίς να δεσμεύεται από τη 
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συναίνεση του Δημάρχου για προσωρινή εγκατάσταση του ξενώνα αστέγων σε 
ένα ή δύο κτίρια της Παιδόπολης.
  Ο επικεφαλής της παράταξης «ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ ΖΙΤΣΑΣ» κ. Τζίμας 
Δημήτριος  στην  τοποθέτησή  του  τόνισε  ότι  σαν  παράταξη  διαφωνούν  με  την 
συγκεκριμένη πολιτική και τις πρωτοβουλίες που προτείνονται να αναληφθούν καθώς 
θεωρούν ότι η αξιοποίηση και χρήση των συγκεκριμένων εκτάσεων από τον Δήμο 
δεν θα εξυπηρετήσει τις  ανάγκες του και  πολύ περισσότερο τις  λαϊκές ανάγκες, 
προτείνοντας οι κοινωνικές υπηρεσίες και η ικανοποίηση των αυξημένων αναγκών 
για αποκλειστικά δημόσιες αναβαθμισμένες υπηρεσίες να γίνεται με ευθύνη του 
κράτους το οποίο πρέπει να πάρει την ευθύνη για την αξιοποίηση του χώρου της 
Παιδόπολης αλλά και για την αξιοποίηση και χρηματοδότηση προγραμμάτων και 
κοινωνικών υπηρεσιών,  όπως το πρόγραμμα ΄΄Βοήθεια  στο Σπίτι΄΄,  τα  Κέντρα 
Δημιουργικής  Απασχόλησης  για  παιδιά,  τα  ΚΑΠΗ,  τα  συσσίτια  και  τα 
προγράμματα για άστεγους. 
  Στη συνέχεια ζήτησαν και έλαβαν το λόγο και  άλλοι  Δημοτικοί  Σύμβουλοι  και 
εκπρόσωποι Τοπικών Κοινοτήτων, καταθέτοντας προτάσεις για την αξιοποίηση 
του χώρου της Παιδόπολης.
  Ύστερα  από τις  παραπάνω  τοποθετήσεις,  δευτερολογώντας  ο  κ.  Δήμαρχος 
διευκρίνισε ότι:

α. Αναλαμβάνει πλήρως την πολιτική ευθύνη για τη συναίνεση που έδωσε,  
στο αίτημα του Δήμου Ιωαννιτών,  για τη δημιουργία ξενώνα αστέγων σε ένα ή 
δύο κτίρια της Παιδόπολης «Αγία Ελένη».

β.  Η  συναίνεση  αυτή  δεν  δεσμεύει  το  Δημοτικό  Συμβούλιο,  ούτε  την 
προτεινόμενη επιτροπή η οποία θα ασχοληθεί με τη διερεύνηση οριστικής λύσης 
και πρότασης για την αξιοποίηση του συνολικού χώρου της Παιδόπολης, ενώ η 
εγκατάσταση  ξενώνα  αστέγων  έχει  προσωρινό  χαρακτήρα,  αφού  στην 
περίπτωση  που  κατατεθεί  τεκμηριωμένη  πρόταση  για  αξιοποίησή  του  και  ο 
χώρος  αυτός  παραχωρηθεί  στο  Δήμο  Ζίτσας  ο  ξενώνας  των  αστέγων  ή 
οποιοιδήποτε άλλοι, θα απομακρυνθούν από την περιοχή.

γ.  Προτείνει  ως  μέλη  της  Επιτροπής  από  την  συμπολίτευση  τον  κ. 
Παναγιώτη  Παππά  ως  πρόεδρο  αυτής  και  την  κ.  Παρασκευή  Αλεξούδη- 
Γκαβρέση ως μέλος, από την Τοπική Κοινότητα του Αγίου Ιωάννη τον κ. Βασίλειο 
Πετράκη  πρόεδρο  της  Τ.Κ.  και  από  έναν  εκπρόσωπο  των  παρατάξεων  της 
μειοψηφίας.
  Στη συνέχεια από την παράταξη «Η Ώρα της Ζίτσας» προτάθηκε ως μέλος της  
Επιτροπής  ο  Δ.Σ.  κ.  Αθανάσιος  Βλέτσας  και  από  την  παράταξη  «Συμμαχία 
Πολιτών» ο κ.  Κων/νος  Καραμπίνας  και  υπό την προϋπόθεση ότι  η Επιτροπή 
αρχίζει  τις  εργασίες  της  από  μηδενική  βάση,  ενώ  η  παράταξη  «Λαϊκή 
Συσπείρωση» αρνήθηκε να ορίσει εκπρόσωπο στην Επιτροπή.  
  Ακολούθως ο Πρόεδρος κάλεσε το Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά, το οποίο 
αφού  έλαβε  υπόψη  του  την  εισήγηση  του  κ.  Δημάρχου  και  τις  σχετικές 
τοποθετήσεις 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ
  
 1.  Συγκροτεί επιτροπή, η οποία αποτελείται από:
α) Τον Πρόεδρο του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Παναγιώτη Αδ. Παππά, ως Πρόεδρο 
αυτής.
β) Την Δημοτική Σύμβουλο κα Παρασκευή Ι. Αλεξούδη Γκαβρέση, ως μέλος.
γ) Τον Δημοτικό Σύμβουλο κ. Αθανάσιο Αλ. Βλέτσα, ως μέλος.
δ) Τον Δημοτικό Σύμβουλο κ. Κων/νο Αλ. Καραμπίνα, ως μέλος.
ε) Τον Πρόεδρο του Συμβουλίου της Τ.Κ. Αγίου Ιωάννη κ. Βασίλειο Μ. Πετράκη, ως 
μέλος. 
 2.  Έργο  της  Επιτροπής  είναι  η  διερεύνηση  οριστικής  λύσης  αξιοποίησης  του 
συνολικού χώρου της πρώην Παιδόπολης «Αγία Ελένη», η εκπόνηση και υποβολή 
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ολοκληρωμένης πρότασης προς το Δημοτικό Συμβούλιο, στο συντομότερο δυνατό 
χρόνο, και
  3.  Να  δοθεί  ευρεία  δημοσιότητα,  μέσω  της  ιστοσελίδας  του  Δήμου,  ώστε  να 
συμμετάσχουν στην προσπάθεια αυτή όσο το δυνατόν περισσότεροι πολίτες με την 
κατάθεση προτάσεων, τις οποίες θα λάβει υπόψη της η συγκροτηθείσα Επιτροπή.

Μειοψηφούντων  των  Δημοτικών  Συμβούλων  της  παράταξης  «ΛΑΙΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ ΖΙΤΣΑΣ» κ.κ. Δημητρίου Τζίμα και Κων/νου Αγόρου, για τους 
λόγους που επικαλέστηκε ο επικεφαλής της.

    H Απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό  94/2012
    Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως ακολούθως:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.

ΠΑΠΠΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ.
Τ.Υ.

     ΠΑΠΠΑΣ ΜΑΝΘΟΣ
ΤΑ ΜΕΛΗ ΤΟΥ Δ.Σ.

Τ.Υ.

Ακριβές Απόσπασμα
Μ.Ε.Δ.

ΔΡΟΣΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ
Υπηρεσιακός Γραμματέας
Δημοτικού Συμβουλίου
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